



MAJLIS PENYERAHAN SURAT TAWARAN PROGRAM PERUMAHAN RAKYAT (PPR) LEMBAH SUBANG 2, PETALING JAYA KEPADA PENYANYI KU NAZHATUL SHIMA



Pada 9 Ogos 2019, Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) telah mengadakan satu majlis penyerahan surat tawaran kepada 69 orang pemohon Program Perumahan Rakyat (PPR) di Putrajaya. YB Puan Hajah Zuraida binti Kamaruddin, Menteri Perumahan dan Kerajaan Tempatan telah menyempurnakan majlis ini dan turut menyerahkan surat tawaran tersebut kepada kesemua perima. Turut hadir dalam majlis ini Timbalan Ketua Setiausaha (Dasar) KPKT, Datuk Dr Mary Wong Lai Lin, Timbalan Ketua Pengarah KPKT, Dr Alauddin Sidai dan Pengerusi Yayasan Kebajikan Artis Tanah Air (YKAT), Datuk Dj Dave.

Menurut YB Puan Hajah Zuraida binti Kamaruddin, pihaknya memberi keutaman kepada penggiat seni memandangkan mereka turut menyumbang kepada sektor ekonomi. Namun, mereka masih tetap melepasi saringan seperti pemohon lain terutamanya di bawah syarat belum mempunyai kediaman.



Selaras dengan hasrat tersebut, YB Puan Hajah Zuraida Kamaruddin, mengambil inisiatif untuk menyampaikan sendiri Surat Tawaran PPR Lembah Subang 2, Selangor kepada penyanyi Ku Nazhatul Shima atau lebih dikenali sebagai Shima, seorang penghibur

tempatan yang pernah popular pada zaman 90-an dengan lagu "Teringin". Penyanyi tersebut kini tergolong dalam golongan berpendapatan rendah dan kesusahan beliau mendapat perhatian kementerian.

KPKT juga sedang mempertimbangkan kerjasama dengan pihak FINAS bagi membantu penggiat seni melalui Inisiatif Perumahan Komuniti Seni Harapan. Inisiatif ini merupakan inisiatif Kerajaan untuk membantu kesejahteraan penggiat seni dalam aspek perumahan khususnya perumahan mampu milik. Melalui Inisiatif ini, penyediaan data permintaan dan keperluan penggiat seni sebagai sebuah komuniti masyarakat dapat disediakan dengan sistematik disamping menggalakkan akses perumahan mampu milik khusus kepada penggiat seni. Ia juga diharapkan akan mewujudkan komuniti seni yang lebih peka dengan isu-isu sosial masyarakat.

Melalui kerjasama ini juga, pihak FINAS akan membantu Kerajaan mewujudkan pelan pembangunan komuniti filem serta program-program pembangunan modal insan seperti bengkel perfileman di lokasi-lokasi perumahan terpilih. Dengan adanya jalinan kerjasama ini, adalah diharapkan penghuni-penghuni PPR dapat berpeluang untuk memajukan diri dalam bidang seni.

Manakala bagi Shima pula beliau sangat berterima kasih dan terhutang budi kepada Pengerusi YKAT yang telah berusaha membantu beliau untuk mendapatkan sebuah unit rumah PPR untuk beliau dan suami. Sebelum ini beliau menyewa di sebuah pangsapuri di Damansara Damai dan turut menerima bantuan daripada Lembaga Zakat Selangor (LZS) untuk menyara kehidupan beliau sekeluarga.



Sumber: Unit Komunikasi Korporat